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PROTOKÓŁ Nr  55/2020 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 24 marca 2020 roku, godz.10.00 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka  - Starosta Radomski  
2. Zbigniew Dziubasik  - Członek Zarządu  
3. Krzysztof Kozera  - Członek Zarządu 
4. Zdzisław Mroczkowski  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Rafał Czajkowski  - Sekretarz Powiatu 
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu  
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
Krzysztof Szewczyk   - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Waldemar Trelka i poprosił o przyjęcie nw. porządku 
obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu Nr 54/2020 poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w 

sprawie zwiększenia wydatków o 50.000 złotych w DPS w Wierzbicy z przeznaczeniem na 
malowanie korytarza i pomieszczeń na I piętrze w budynku DPS przy ulicy Sienkiewicza 
37.  

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w 

sprawie zwiększenia wydatków o kwotę 40.211 złotych oraz przeniesienia wydatków w 
kwocie 4.119 złotych między paragrafami w rozdziale 85218 z przeznaczeniem na odprawę 
rentową.   

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2020 Biura Kadr i Szkoleń w sprawie rozwiązania stosunku 

pracy z Dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 
 
6. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu oraz Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej rocznego sprawozdania z wykonania budżetu powiatu radomskiego za 
2019 rok. 

 
7. Przyjęcie i podpisanie bilansu z wykonania budżetu powiatu radomskiego wg stanu na 

31 grudnia 2019 r.  
 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zwiększenia wydatków o kwotę 38.691 zł. w rozdziale 85111 - Szpitale ogólne, 
z przeznaczeniem na zakup respiratora dla Izby Przyjęć Oddziału Wewnętrznego 
w SPZZOZ w Pionkach. 
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9. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2020 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 
i Nieruchomości w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia Powiatu Radomskiego wg 
danych na dzień 31 grudnia 2019 roku. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku nr 4/2020 Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie 

uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
usług przy ul. Warszawskiej w Jedlińsku wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.  

 
11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie wydatków budżetu powiatu 

na 2020 rok. 
 
12. Sprawy różne. 

 Informacja dot. ewentualnej realizacji godzin rozszerzonych w trzech klasach I w LO 
w Pionkach, 

 Dyskusja /decyzja w sprawie odwołania imprez do połowy tego roku, 
 zawiadomienie GKN-II.683.377.2019.KD o zakończeniu postępowania w sprawie 

ustalenia wysokości należnego właścicielom odszkodowania za grunt położony 
w Hucie Mazowszańskiej, gm. Kowala  przejęty na potrzeby rozbudowy części drogi 
powiatowej relacji radom – Gębarzów – Polany, 

 pisma  GKN-II.683.19.2020.SD, GKN-II.683.22.2020.SD, GKN-II.683.23.2020.SD 
informujące o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji o ustaleniu 
wysokości odszkodowania za grunty położone w miejscowościach Cerekiew, Golędzin, 
gm. Zakrzew przejęte na potrzeby rozbudowy drogi Młódnice – Jarosławice – Cerekiew 
– Radom wraz z budową ścieżki rowerowej,   

 decyzja Marszałka Województwa Mazowieckiego znak:PE-I.7431.57.2019.MB 
o zatwierdzeniu dokumentacji hydrogeologicznej sporządzonej w celu określenia 
warunków hydrogeologicznych w związku z realizacją inwestycji pn.: „Budowa drogi 
ekspresowej S12 na odcinku węzeł Radom Południe (z węzłem) – Puławy (węzeł 
„Bronowice” na obwodnicy Puław)” 

 postanowienie Starosty Radomskiego Nr 183.2020 (BA.6740.2232.2019) w sprawie 
zmiany postanowienia nr 3352.2019 z dnia 12 grudnia 2019 roku w części dotyczącej 
ustalenia nowego terminu usunięcia braków.  

 
Ww. porządek obrad został przyjęty bez uwag jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Przyjęcie protokołu Nr 54/2020 
poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
Protokół poprzedniego posiedzenia Zarządu Nr 54/2020 został przyjęty przez członków 
Zarządu jednogłośnie bez uwag.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia wydatków o 
50.000 złotych w DPS w Wierzbicy z przeznaczeniem na malowanie korytarza i pomieszczeń 
na I piętrze w budynku DPS przy ulicy Sienkiewicza 37. 
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Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy o 50.000 
złotych, które przeznaczone zostałyby na malowanie korytarza i pomieszczeń mieszkalnych  
oraz remont oświetlenia awaryjnego na I piętrze w budynku DPS przy ul. Sienkiewicza 37.   
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel 
pochodzić będą z rezerwy budżetowej.  
  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia wydatków o 
kwotę 40.211 złotych oraz przeniesienia wydatków w kwocie 4.119 złotych między 
paragrafami w rozdziale 85218 z przeznaczeniem na odprawę rentową.   
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o 40.211 złotych w Powiatowym Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu oraz przeniesienia wydatków w kwocie 4.119 złotych między paragrafami 
w rozdziale 85218. Środki w łącznej kwocie 44.330 złotych przeznaczone zostaną na odprawę 
rentową dla dyrektora PCPR, który wystąpił z prośbą  o rozwiązanie umowy o pracę z dniem 
31 marca 2020 roku, w związku z decyzją Zakładu Ubezpieczeń Społecznych o całkowitej 
niezdolności do pracy. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki w kwocie 
40.211 złotych pochodzić będą z wolnych środków.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2020 Biura 
Kadr i Szkoleń w sprawie rozwiązania stosunku pracy z Dyrektorem Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Radomiu. 
 
Wniosek dotyczył rozwiązania stosunku pracy z Dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu p. Arturem Jonczykiem z dniem 31 marca br., który wystąpił z takim 
wnioskiem  w związku z przejściem na rentę z tytułu niezdolności do pracy. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 264/2020 w sprawie rozwiązania stosunku 
pracy z Dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. Stanowi ona 
załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie 
przedłożenia Radzie Powiatu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej rocznego sprawozdania 
z wykonania budżetu powiatu radomskiego za 2019 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że Zarząd Powiatu ma obowiązek 
przedłożenia Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Radzie Powiatu w terminie do 31 marca 
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu.   
Budżet powiatu był realizowany zgodnie z założeniami przyjętymi w uchwale budżetowej oraz 
z przyjmowanymi do niego zmianami. Wykonanie dochodów za rok 2019 wynosi 189.508.017 
złotych. Dla porównania w roku 2012 było to 113 mln złotych. Wykonanie dochodów w roku 
2019 w stosunku do planowanego wynosi 105%. Podobna sytuacja jest też po stronie 
wydatkowej. Wydatki zrealizowane w roku 2012 to kwota 111.7 mln złotych a w roku 2019 
jest 177.705.175 złotych.  
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Wydatki majątkowe w roku 2012 stanowiły kwotę 11.248.000 złotych a teraz jest to kwota 
62.244.478 złotych   
Wskaźnik wielkości wydatków majątkowych w stosunku do wydatków budżetu 2012 rok to 
10,06% a w roku 2019 stanowi 35% realizacji budżetu po stronie wydatkowej.   
Rok 2019 był wyjątkowym rokiem zarówno po stronie dochodowej jak i wydatkowej. W 
stosunku do roku 2018 strona dochodowa wzrosła o ponad 42 mln złotych tj. 28%. Natomiast 
strona wydatkowa wzrosła w stosunku do roku 2018 o ponad 32 mln złotych tj. 22%.   

Jeśli chodzi o stronę wydatkową, to na planowaną kwotę 195.087.337 złotych w roku 
2019 wydatki zrealizowano w kwocie 177.705.175 złotych, co stanowi 91,1% założonego 
planu, w tym wydatki majątkowe w kwocie 62.244.478 złotych na planowaną kwotę 
73.556.000 złotych. Największe wydatki poniesione były na zadania drogowe realizowane 
przez Powiatowy Zarząd Dróg Publicznych. Łącznie na ten cel wydatkowo 65.883.864 złote, 
co stanowi 37,1% całości zrealizowanych wydatków. Następną pozycją co do wielkości 
poniesionych wydatków jest edukacja z kwotą 28.150.441 złotych, co stanowi 15,9% całości 
realizacji wydatków. Kolejną pozycją jest pomoc społeczna i rodzina i jest to kwota łącznie 
26.655.347 złotych co stanowi 15% ogółu wydatków. Na ochronę zdrowia (przede wszystkim 
składki za osoby bezrobotne w PUP),  wydanych zostało 17.454.453 złote, co stanowi 9,8%.  

Rekordowe inwestycje były przede wszystkim na drogach, na które wydatkowano 
56.662.598 złotych, m.in. na realizację inwestycji „Rozwój infrastruktury w zakresie  
zrównoważonej mobilności miejskiej na terenie Gminy Miasta Radomia oraz Powiatu 
Radomskiego”. Zadanie to było realizowano w cyklu dwuletnim 2018-2019, część wydatków 
została przeniesiona na rok 2020. W roku 2019 na to zadanie wydatkowano 33.850.647 złotych 
przy udziale środków z Unii i budżetu państwa w kwocie planowanej 23.061.000 złotych.   

Kolejną dużą kwotą, która była zaplanowana i wprowadzona do budżetu, zrealizowana 
częściowo w roku 2019 to są środki z nowego instrumentu Funduszu Dróg Samorządowych, 
które wprowadzane były do budżetu na przestrzeni roku na zadania inwestycyjne drogowe, 
ponad 4.260.000 złotych było na dwa zadania w wysokości 50% dofinansowania, natomiast na 
trzy zadania było 80% dofinansowania. Łącznie z FDS w 2019 roku wpłynęło 13.625.036 
złotych. Dodatkowo jeszcze na zadania drogowe powiat pozyskał pomoc finansową z gmin w 
wysokości 35% wielkości wkładu własnego co stanowi kwotę ponad 2 mln złotych. Ponadto 
jeszcze otrzymaliśmy z rezerwy subwencji ogólnej środki w wysokości prawie 1,5 mln złotych 
i z FOGR-u 61.168 złotych. Bardzo dużo środków zostało pozyskanych w zeszłym roku.  Stąd 
tak wysoka realizacja zarówno dochodów jak i wydatków.  

Poza zadaniami drogowymi powiat realizował inwestycje w szpitalach. Dla SPZZOZ w 
Pionkach zostały przekazane środki w formie dotacji w kwocie 900.108 złotych, natomiast dla 
SPZZOZ – Szpital w Iłży w kwocie 2.980.185 złotych. Były to zarówno zadania inwestycyjne 
jak i remontowe. Był tam też wkład na realizację projektu; zakup sprzętu dla Szpitala w Iłży z 
dofinansowaniem ze środków unijnych.  

W 2019 roku powiat  również inwestował w domy pomocy społecznej. Wykonane były 
inwestycje w DPS w Krzyżanowicach i w DPS w Wierzbicy, modernizacje kotłowni. Łącznie 
na ten cel przeznaczono 962.103 złote.  

Przy budynku Starostwa została zainstalowana winda osobowa przy udziale środków 
zewnętrznych z PFRON-u. Koszt tej inwestycji to 287.128 złotych. Udział PFRON-u to 84.000 
złotych. 

Zakupiono również samochód dla PZDP za kwotę 119.961 złotych. Nie zapomniano 
również o Policji i PSP, które otrzymały dofinansowanie z powiatu. Dla Policji była to kwota 
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20.000 złotych na zakup samochodu, a dla PSP 48.216 złotych na wykonanie dokumentacji pod 
budowę hali szkoleniowej w Pionkach.  

Rok zamknął się przy planowanym deficycie 14.672.456 złotych, nadwyżką budżetową 
w kwocie 11.802.842 złote.  

Stan zadłużenia powiatu na koniec roku to kwota 18.325.000 złotych, co stanowi 9,7% 
wykonanych dochodów.           

Sytuacja budżetu powiatu jest stabilna, kwota zadłużenia jest poniżej 10%. Spełnione 
są wszystkie wskaźniki ustawy o finansach publicznych. Realizacja budżetu przebiegała 
prawidłowo.   
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka dodał, że w roku bieżącym w planie jest m.in. 
realizacja trzech dużych zadań drogowych, na które zostały złożone wnioski w ubiegłym roku 
o dofinansowanie z FDS-u. Będą się starali zwiększyć o około 1 mln złotych środki na bieżące 
utrzymanie dróg, które przy planowaniu budżetu zostały zdjęte. Wyzwaniem będzie budowa 
Szpitala w Pionkach. Projekt budowalny ma być zrobiony na początku maja. Następnie 
ogłoszony zostanie przetarg na budowę. Na ten cel w roku 2020 w budżecie jest 
zabezpieczonych 10 mln złotych na I etap. Najbliższa sesja jest planowana na 24 kwietnia, ale 
czy się ona odbędzie zależeć będzie od sytuacji w kraju, na której między innymi będzie 
oddłużanie Szpitala w Pionkach, czyli zabezpieczenie 2,5 mln złotych na spłacenie pożyczki 
zaciągniętej przez Szpital od spółki Magellan. Szpital w Iłży też należy wspierać. Czeka nas 
remont szkoły w Chwałowicach. Jeśli chodzi o MOW w Wierzbicy, to jest pozytywna opinia 
Kuratora w sprawie wygaszenia działalności. Będą chcieli złożyć wniosek do Ministerstwa 
Rodziny o dofinansowanie na dostosowanie budynku po MOW-ie na Centrum Opieki 
Mieszkańca. Jeśli chodzi o budynek po MODN-ie w Iłży, to rozmowy trwają z Burmistrzem 
Iłży w sprawie zakupu. Miał dać na piśmie propozycję w tej sprawie. Do tej pory jej nie ma. 
Trwają też rozmowy z firmą, która budować będzie obwodnicę Iłży, w sprawie wynajęcia 
jednego piętra na czas budowy. Poza tym rozważa się tam umieszczenie naszych jednostek jak 
Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna, Filię PUP, Filię Wydziału Komunikacji, 0,6 etatu 
geodety.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 265/2020 w sprawie przedłożenia Radzie 
Powiatu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej rocznego sprawozdania z wykonania 
budżetu powiatu radomskiego za 2019 rok. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Przyjęcie i podpisanie bilansu z 
wykonania budżetu powiatu radomskiego wg stanu na 31 grudnia 2019 r. 
 
Członkowie Zarządu przyjęli i podpisali bilans z wykonania budżetu powiatu radomskiego wg 
stanu na 31 grudnia 2019 r. Stanowi on załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zwiększenia wydatków o kwotę 38.691 zł. 
w rozdziale 85111 - Szpitale ogólne, z przeznaczeniem na zakup respiratora dla Izby Przyjęć 
Oddziału Wewnętrznego w SPZZOZ w Pionkach. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o 38.691 zł. w rozdziale 85111 - Szpitale ogólne, z 
przeznaczeniem na zakup respiratora dla Izby Przyjęć Oddziału Wewnętrznego w SPZZOZ 
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w Pionkach. Ma to związek z obecną sytuacją epidemiologiczną. Urządzenie to jest 
niezbędnym elementem  wyposażenia oddziału. 
Zgodnie z obowiązującym wzorem Szpital w Pionkach może otrzymać środki publiczne na 
zakup respiratora  w wysokości 38.691 zł. pozostałą kwotę w wysokości 273,58zł. Szpital 
pokryje ze środków własnych. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel 
pochodzić będą z wolnych środków.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9  porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2020 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie przyjęcia informacji o 
stanie mienia Powiatu Radomskiego wg danych na dzień 31 grudnia 2019 roku. 
 
Wniosek dotyczył przyjęcia informacji o aktualnym stanie mienia Powiatu Radomskiego 
według danych na dzień 31 grudnia 2019 roku.  
 

Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał jakie zmiany pojawiły się w stosunku do roku 
poprzedniego.   
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że zmiany wynikają z decyzji 
wydawanych przez Wojewodę, które regulują własność gruntu zajętego pod drogi powiatowe 
jak również z nakładów, które ponosimy na zadania inwestycyjne w naszych jednostkach, ale 
tylko co do nieruchomości. W stosunku do informacji, która przedstawiała stan na 31 grudnia 
2018 roku wartość mienia powiatu wzrosła o kwotę 101.328.003,11 zł. z tego nakłady na 
budowę i przebudowę dróg to 58.214.000 złotych a grunty, które stanowią własność to 
38.890.000 złotych.    
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 266/2020 w sprawie informacji o stanie 
mienia komunalnego Powiatu Radomskiego wg danych na dzień 31 grudnia 2019 roku. 
Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 4/2020 
Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu usług przy ul. Warszawskiej w Jedlińsku wraz 
z prognozą oddziaływania na środowisko. 
 
Wniosek dotyczył wydania opinii do wniosku złożonego przez Gminę Jedlińsk w sprawie 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu usług przy ul. 
Warszawskiej w Jedlińsku wraz z prognozą oddziaływania na środowisko 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował wniosek w przedmiotowej sprawie nie wnosząc uwag, tym samym 
pozytywnie go opiniując.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 267/2020 w sprawie uzgodnienia 
przedstawionego przez Urząd Gminy w Jedlińsku projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu usług przy ul. Warszawskiej w Jedlińsku 
wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu  11 porządku obrad - Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2020 rok. 
 
Projekt uchwały zawierał zmiany w następujących rozdziałach: 

 80120 – licea ogólnokształcące, gdzie przenosi się wydatki w kwocie 262 złote  między 
paragrafami z przeznaczeniem na zapłatę podatku VAT,  
 

 80146 – dokształcanie i doskonalenie nauczycieli, przenosi się wydatki w kwocie 900 
złotych między paragrafami z przeznaczeniem na dofinansowanie do studiów 
podyplomowych dla nauczyciela z zakresu oligofrenopedagogiki, 
 

 80195 – pozostała działalność, przenosi się wydatki w łącznej kwocie 6.345,74 złotych 
między paragrafami w związku z zaistniałymi zmianami w trakcie realizacji projektu 
„Zielone na europejskim rynku pracy” oraz na zakup biletów w ramach projektu 
„Praktyki w Hiszpanii szansą rozwoju zawodowego”, których cena okazała się wyższa 
niż planowano, 
 

 85333 – powiatowe urzędy pracy, przenosi się wydatki między paragrafami w łącznej 
kwocie 74.227 złotych z przeznaczeniem na badania okresowe pracowników, w 
związku ze wzrostem ich cen i na odpis na ZFŚS, w związku ze wzrostem podstawy 
jego naliczania od 1 stycznia 2020 roku. 
 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 268/2020 w sprawie zmian w planie 
wydatków budżetu powiatu na 2020 rok. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu.  

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Sprawy różne.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że na posiedzeniu jest Dyrektor 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk, który poinformuje członków 
Zarządu o planach związanych z planowaniem organizacji nowego roku szkolnego i planowaną 
liczbą uczniów, których chcielibyśmy przyjąć. Należy pamiętać, że już nie ma podwójnego 
rocznika. Liczba potencjalnych uczniów absolwentów szkół podstawowych do szkół w 
Pionkach i do szkół w Iłży to o około 100 mniej niż w tym roku, zarówno  w jednym jak i 
drugim przypadku. Przygotowują wnioski w sprawie „Sportowej Polski”, jeden wniosek cztery 
zadania na szkoły związane z obiektami sportowymi. Jest szansa pozyskania 50% wartości 
zadania. Wniosek na jedno z tych czterech zadań jest również złożony do Marszałka p.Struzika 
a chodzi o boisko w LO w Iłży. Można pozyskać 70% wartości zadania. Naprawa boiska, które 
obecnie funkcjonuje będzie kosztować więcej niż budowa nowego. Było ono źle wykonane.    
 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk poinformował, że 
poprzedni rok rekrutacji do szkół ponadpodstawowych to był rok wyjątkowy, ponieważ były 
dwa roczniki. Zakładano, że nabór do naszych szkół będzie wysoki, ale okazało się, że był 
daleki od naszych oczekiwań. Nie należy się również spodziewać dużego naboru do naszych 
szkół w tym roku.  
 Poinformował, że jeżeli w przypadku naboru do LO w Pionkach będzie jedna pełna 
klasa trzydziestopięcioosobowa to będzie można uznać to za dobry wynik.  
Rekomenduje członkom Zarządu do przemyślenia ustawienie pułapu liczy uczniów, którzy 
mogą znaleźć się w jednej klasie na poziomie minimalnie trzydziestu i absolutnie nie schodzić 
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poniżej tej liczby, ponieważ w perspektywie taka klasa poniżej tej liczy kosztuje najwięcej. 
Aby nie powtarzała się sytuacja z 15 osobowym oddziałami, czy jak w Chwałowicach, gdzie 
klasa I i klasa III mają po 17 uczniów.   

Następnie poinformował, że dyrektor LO w Pionkach pan Rafał Kącki zwrócił się z 
pytaniem, czy w nowym roku szkolnym będzie mógł dać możliwość nauczania w 
rozszerzonych przedmiotach dla 4 uczniów z jednej klasy, która jest piętnastoosobowa. Jest to 
wynikiem prośby a raczej żądania rodziców, którzy grożą przeniesieniem swoich dzieci do 
innego liceum.  

W każdej naszej placówce planowano dużą liczbę oddziałów, ale po zamknięciu 
rekrutacji okazało się, że w trzech planowanych profilach mamy uczniów, którzy w sumie 
tworzą liczbę 15 osób. Żeby tych uczniów nie odrzucać ostatecznie organ prowadzący zgodził 
się, ale zgodził się ponieważ jak się okazało poprzednia pani dyrektor dała zobowiązanie, o 
którym nie wiedzieli, obecny dyrektor również, że uczeń nie będzie przymuszany do wyboru 
przedmiotu rozszerzającego, który narzuci mu dyrektor szkoły, ale będzie mógł go sobie sam 
wybrać. Teraz rodzice zgłosili się z pretensjami, że taka obietnica była w związku z tym 
dyrektor powinien się wywiązać.  

Godziny rozszerzone to godziny realizowane w przedmiotach, które wynikają z profilu 
klasy licealnej. Jeżeli np. jest to klasa matematyczno – informatyczna i w podstawie 
programowej jest 2 godziny informatyki, to w rozszerzeniu jest 5. I te godziny nie są objęte 
subwencją oświatową, dlatego, że subwencja odnosi się do ogólnych przedmiotów w 
kształceniu podstawowym. Prawo oświatowe daje możliwość wyboru uczniowi czy jego 
rodzicom tego typu kształcenia i to z kolei jest już zadaniem do realizacji dla organu 
prowadzącego. My dużo płacimy za to rozszerzenie, ono nie jest refundowane subwencją. 
Zatem należy przyjąć taką strategię, aby przyszłościowo zredukować obciążenia, które nie są 
konieczne. Rozszerzenie dla tych czworga uczniów w tych trzech grupach przedmiotowych to 
koszt około 30 tysięcy złotych w nowym roku szkolnym. Kwota subwencji na jednego ucznia 
to 5.900 złotych. Na czterech uczniów to 24.000 złotych. Zaproponował, aby umożliwić tym 
uczniom rozszerzoną naukę w wybranych przedmiotach, ponieważ strata finansowa nie będzie 
aż tak dotkliwa.   

Dodał, że dyrektor Kącki w rozmowie z nim powiedział, że w deklaracjach, które 
uczniowie będą składali a rodzice podpisywali znajdzie się klauzula, że nie będzie możliwości 
zmiany rozszerzeń, jeżeli ktoś już trafi do danej klasy, przyjmuje warunki takie jakie dyrektor 
narzuci.  
 
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na nauczanie w rozszerzonych przedmiotach dla 4 uczniów w 
LO w Pionkach.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że z uwagi na obecną sytuację w kraju 
zostały odwołane następujące imprezy: Gala Mistrzów Sportu Powiatu Radomskiego 
planowana na dzień 27 marca br. (na tę imprezę zabezpieczona była kwota 28.000 złotych, 
została ona w dużej części wydatkowana na zakup nagród dla dzieci, które zostaną wręczone 
w odpowiednim czasie), Konkurs Gospodarczy Starosty Radomskiego Perła Powiatu 
planowana na 24 kwietnia br. – 42.000 złotych, Festyn Rodzinny Pionki planowany na 31 maja 
br.- 50.000 złotych Festyn Powitanie Lata w Iłży, Pionkach i Domaniowie planowane 
odpowiednio na 14, 21, 28 czerwca br. – 33.000 złotych. Jeśli chodzi o pozostałe imprezy to na 
dzień dzisiejszy trudno jest określić, czy się one odbędą czy nie.   
 
Następnie Starosta Radomski Waldemar Trelka zapoznał członków Zarządu z: 
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 zawiadomieniem GKN-II.683.377.2019.KD o zakończeniu postępowania w sprawie 
ustalenia wysokości należnego właścicielom odszkodowania za grunt położony 
w Hucie Mazowszańskiej, gm. Kowala  przejęty na potrzeby rozbudowy części drogi 
powiatowej relacji radom – Gębarzów – Polany, 
 

 pismem  GKN-II.683.19.2020.SD, GKN-II.683.22.2020.SD, GKN-II.683.23.2020.SD 
informujące o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji o ustaleniu 
wysokości odszkodowania za grunty położone w miejscowościach Cerekiew, Golędzin, 
gm. Zakrzew przejęte na potrzeby rozbudowy drogi Młódnice – Jarosławice – Cerekiew 
– Radom wraz z budową ścieżki rowerowej,   
 

 decyzją Marszałka Województwa Mazowieckiego znak:PE-I.7431.57.2019.MB 
o zatwierdzeniu dokumentacji hydrogeologicznej sporządzonej w celu określenia 
warunków hydrogeologicznych w związku z realizacją inwestycji pn.: „Budowa drogi 
ekspresowej S12 na odcinku węzeł Radom Południe (z węzłem) – Puławy (węzeł 
„Bronowice” na obwodnicy Puław)” 
 

 postanowieniem Starosty Radomskiego Nr 183.2020 (BA.6740.2232.2019) w sprawie 
zmiany postanowienia nr 3352.2019 z dnia 12 grudnia 2019 roku w części dotyczącej 
ustalenia nowego terminu usunięcia braków.  

 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 55 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz.11.50. 
 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka………………………                     

 
2. Wicestarosta -  
Roman Frąk….…………………………                         
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik ……………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera ………………………                            

 
5. Członek Zarządu - 
Zdzisław Mroczkowski …………………                               

 
Sekretarz Powiatu – 
Rafał Czajkowski ………………………                                 
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Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           

 


